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Verslag van het Koepeloverleg ONG, VvBL, OVS en gemeente De Fryske Marren  
 
Datum : 26 februari 2024 
Tijdstip : 16:00 uur 
   
Aanwezig : Bram Dahmen namens Ondernemersnetwerk Gaasterland (ONG), Egbert Douma 

namens Vereniging van Bedrijven Lemmer e.o.(VvBL) Jan Bijlholt en Grietje vd Reijnst 
namens Ondernemers Vereniging Skarsterlân (OVS) , Remboud van Iddekinge, 
Lourens Bergsma, en Dick Schuurman namens gemeente De Fryske Marren  
 
Afwezig: Monika Klinge (VvBL)  

 

1. Opening 

Remboud opent de vergadering en heet iedereen welkom. Bericht van verhindering ontvangen van 
Monika. 

 

2. Verslag 11 december 2023 

Het verslag wordt vastgesteld.  

  

3. Wat speelt er binnen de ondernemersverenigingen 
OVS 
Op 21 maart is de jaarvergadering. Jan Bijlholt stopt als voorzitter. Vera Stilma (vermogensbeheer 
Friesland) zal, als de vergadering akkoord gaat, de voorzittershamer van Jan overnemen. Zij zal dan 
ook deelnemen aan het koepeloverleg. Daarnaast is er nog een aantal bestuursmutaties. 
 
VvBL  
De ALV van de VvBL is op 20 maart met Gert-Jan Verbeek als spreker. Ook bij de VvBL zijn wat 
bestuurlijke mutaties.  
Laatste activiteit was rondje Lemmer, deze werd goed bezocht. Druk programma tot aan de zomer. 
 
ONG 
A.s. donderdag de kick off samen met WHI en Eigen Haard/De Stikke bij Douwe Hoekstra in 
Nijemirdum. De ALV van de ONG is op 14 maart. Ook hier een druk programma tot aan de zomer. 
 

 
 

4. De Fryske Marren 

Toekenning Regiodeal 
De regiodeal is volledig toegekend. In potentie kan er de komende jaren € 35 mln in de regio 
worden geïnvesteerd. Nu is het aan de gemeenten, provincie en waterschap om de plannen, samen 
met de verschillende ministeries, verder uit te werken. De verdere uitwerking zal worden 
vastgelegd in een convenant tussen rijk en regio. Er liggen nog geen concrete projecten. De 4 pijlers 
(Mienskip, Leefomgeving, Voorzieningen en Economie) zijn het uitgangspunt waarbinnen 
voorstellen / plannen kunnen worden ontwikkeld. De subsidie is voor de periode 2024-2027 
beschikbaar. 
De verschillende stakeholders, waaronder de ondernemersverenigingen, zullen bij de verdere 
uitwerking worden betrokken. 
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Stand van zaken proces Lelylijn 
A.s. vrijdag is er weer een stuurgroep Lelylijn. Voorstel is om het rapport met de vier 
denkrichtingen vrij te geven (openbaar maken). Op 21 maart is er een informatiebijeenkomst voor 
staten- en raadsleden. Daarna is het aan de gemeenten zelf om hierover met de raad in gesprek te 
gaan. De raad kan haar gevoelens/zienswijzen op de denkrichtingen kenbaar maken. 
 
Toeristenbelasting 
College had voorgesteld om de toeristenbelasting te verhogen en een belangrijk deel van de 
meeropbrengst in te zetten voor de economie en recreatie en toerisme. De raad wilde meer 
duidelijkheid over de bestemming van de meeropbrengst. Inmiddels zijn de 
uitvoeringsprogramma’s voor het nieuwe programma economie en recreatie en toerisme klaar.  
Het komt nu opnieuw in de raad tijdens de behandeling van de perspectiefnota (juni 2024).  
 
Ziekenhuis 
Het college heeft een voorkeurslocatie aangewezen. Dit betreft de zogenaamde ‘”driehoek” Joure. 
Verder is er op dit moment geen actie vanuit DFM. 
 
Pilot Liander 
Er zijn twee gemeenten in Nederland door Liander gevraagd om een pilot te doen. DFM is één van 
de twee. Het betreft de problemen op het elektriciteitsnet. Hoe kun je de stroomvoorziening in de 
toekomst beter op orde krijgen. We gaan alle wijken in kaart brengen aan de hand van, stroom 
behoefte en terug levering. Daarna zal Liander adviseren op buurtniveau op welke manier de 
wijken hier het beste in de stroomvoorziening voorzien van kunnen worden. 

 

5 Programma Economie 2024-2027 

Concept zat bij de stukken. Wat met name interessant is voor dit overleg is de uitvoeringsagenda. 
Het programma gaat deze week intern op route. Als alles volgens planning verloopt kan het stuk 
begin april aan de raad voorgelegd worden. Als het in petear komt staat het een ieder vrij om een 
positieve zienswijze in te dienen. 

 
 

6 Bedrijventerreinen, waar staan we 

Lemsterhoek – Lemmer 
College heeft in december 2023 het bestemmingsplan ter inzage gelegd. Er zijn 4 zienswijzen 
ingediend. Dit leidt tot een paar kleine aanpassingen. De verdere uitwerking van het plan ligt op 
schema. 
 
De Ekers - Joure 
We verwachten de nieuwe uitbreiding eind dit jaar bouwrijp te hebben gemaakt. 
 
Woudfennen - Joure 
Op dit moment is er nog een beperkt aantal kavels beschikbaar.  
 
Slotmolen – Sint Nicolaasga 
Op dit moment liggen er nog twee kavels voor de vrije verkoop. Dit is onlangs gepubliceerd en 
heeft voor beide kavels een belangstellende opgeleverd. Deze kavels zijn inmiddels in optie 
uitgegeven.  

 

7 Uit de regio 

In Lemmer is er sinds 1 januari ook een BIZ vereniging voor het centrum. De eigenaren en huurders 
van de panden in het centrum betalen een opslag op de OZB. Deze extra opbrengst gaat vervolgens 
1 op 1 naar de vereniging.   
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Er zijn gesprekken over een mogelijke fusie van de drie voetbalclubs uit Langweer, Idskenhuizen en 
Sint Nicolaasga. Clubs lijken er wel uit te zijn, maar de financiering van een nieuw sportcomplex is 
nog niet rond. Dit is vergelijkbaar met de situatie in Lemmer (fusie vv Lemmer en CVVO). De 
[politiek is aan zet voor wat betreft de financiering. 

8 Nieuwe vergaderdatum 

De volgende vergadering staat gepland voor 3 juni 2024 om 16.00 uur. 

9 Sluiting 

De voorzitter sluit tegen 18.00 uur de vergadering.  

 


